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1. Kokouksen avaus

Atte Urama avasi kokouksen ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Lisätään kohtaan



6.4. Norssin johtokunta

6.5. Palaute nettisivuilla

6.6. Sähköpiano Kasvistolle

6.7. Ylen juttu opiskelujen aloituksesta

17.1 Yhteistyösopimukset

17.2 Haalaritilaus

17.3 Vaatetilaus

19.4. Vanhusten beerbong turnaus fuksiaisten aikaan 19.9.

19.5. PJR24

Muokataan kohta 13.2. Laitoksen työelämäpäivä → Tiedekunnan

työelämäpäivä.

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Maiju Lintulahti ja Saku Virtanen.

5. OKL:n ohjeistuksia opiskeluun -linjapaperi

Paikalla kokouksessa olivat Mari Hankala ja Eija Aalto esittelemässä Ohjeistuksia

opiskeluun- linjapaperia, joka on työstetty koko laitoksen kesken. Linjapaperi on

haluttu tehdä yhteiseksi ohjeistukseksi, sillä esimerkiksi poissaoloista on ollut erilaisia

käytänteitä eri aineryhmien kesken. Paperi on käyty läpi myös asianajajien kesken ja

halutaan vielä opiskelijoiden näkökulmaa. Kokouksessa käsiteltävä linjapaperi oli

luonnos, joka ei ole jaettavaksi muille. Sen vuoksi sitä ei ole liitettynä pöytäkirjaan.

Keskustelimme ja annoimme kommentteja ohjepaperiin liittyen, joita Mari ja Eija

vievät eteenpäin. Paperi tulee käyttöön mahdollisimman pian syyslukukauden aikana.

Eija Aalto ja Mari Hankala poistuivat 17.25

Tauko: 17.25-17.30



6. Hallinto

6.1. Puheenjohtajiston terveiset

Syksy on lähtenyt mukavasti käyntiin.

6.2. Hallituksen pöhinät

6.2.1. Iltakoulu pe 23.8.

Käytiin läpi alkusyksyä, kalenteria ja nettisivuja. Puhuttiin Facebookista, joka

halutaan poistaa toiminnasta, sillä sitä ei ole juurikaan käytetty viime vuosina.

Keskusteltiin myös yritysyhteistöistä, josta lisää kohdassa 17.

Hallituksen kokousten lisäksi käyttöön tulevat OTI (=omatoimisen työskentelyn ilta)

sekä YTI (=yhteisen työskentelyn ilta/ aiemmalta nimeltä iltakoulu). Nämä

vuorottelevat tiistaisin.

6.2.2. Pedago-info ti 27.8.

Fuksien orientaatioviikot alkoivat tänään (27.8.) ja hallitus oli esittäytymässä heille.

Kerrottiin Pedagon toiminnasta sekä esiteltiin omat pestit.

6.2.3. Pedago-info ma 2.9.

Toinen info pidetään ma 2.9. klo 10-11 Musiikkikampuksella LuoMus-fukseille.

Ainakin puheenjohtajisto menee paikalle, mutta toivotaan myös muita jos vain pääsee

osallistumaan.

6.3. Sääntömuutokset



Uudet sääntömuutokset tulivat voimaan vasta elokuun puolivälissä, sillä PRH oli

lomalla.

6.4. Norssin johtokunta

Nykyinen Norssin johtokunnan jäsen erosi kesken kautensa (2022-2025), jonka

vuoksi jäljelle jäävälle kaudelle tarvitaan uusi jäsen. Kartoitettiin, onko hallituksesta

kiinnostuneita. Lotta Seppänen ilmoittautui kiinnostuneeksi. Selvitellään vielä, onko

pesti vuoden 2025 loppuun vai ensi kevääseen, sillä Lotta valmistuu ensi keväänä.

Veera Hynnisellä tuli mieleen myös edellisellä hallituskaudella toiminut Anni Hakala,

jota voisi tarpeen tullen kysyä. Kyselyä on lähetetty myös Abakukselle, Varkaille ja

Janoon.

6.5. Palaute nettisivuilla

Nettisivuille oli tullut palauetta, että Pedago on varastanut jonkin tapahtumakonseptin.

Tässä ei mainittu, mikä tapahtuma on kyseessä. Palautteen yhteydessä jätettyyn

sähköpostiin ollaan vastattu ja kysytty tarkempaa infoa asiasta. Otetaan asia esiin

uudestaan, kun saadaan vastausta palautteen lähettäjältä.

6.6. Sähköpiano Kasvistolle

Musiikkikampukselta tarjottiin sähköpiano, joka tulee Kasvistolle.

6.7. Ylen juttu opiskelujen aloituksesta

Yleltä on tullut sähköpostia ja kyselyä orientaatioviikkojen tapahtumista. Toivottiin

erityisesti tapahtumaa, joka olisi hieman muista poikkeava. Pohdittiin, että

orientaatioviikkojen tapahtumat ovat melko tavallisia. Sonja Holm vastaa ja listaa

tulevia tapahtumia heille eteenpäin.

7. Toimikuntien kuulumiset



7.1. OKL:n toimikunnat

7.1.1. Pedagoginen toimikunta

Yksi kokous on ollut, mutta opiskelijaedustajat eivät olleet paikalla.

7.1.2. Opintoasiatoimikunta

Seuraava kokous 16.9. klo 13.

7.1.3. YVV-Toimikunta

Ei ole ollut kevään jälkeen kokouksia, eikä ole myöskään tiedossa seuraavaa.

7.1.4. Yhteistyötoimikunta

20.8. oli edellinen kokous. Käytiin läpi lähinnä kuulumisia. OA2-

harjoitteluun ovat lähteneet perehdytykset käyntiin. Seuraava kokous on 24.9.

7.2. Vuosijuhlatoimikunta Pedago 60v.

Tavattiin etänä 18.8. koko vuosijuhlatiimin kesken. Paikalla oli noin kolmasosa koko

tiimistä. Pohdittiin budjettia, vujuviikon tapahtumia ja tiimien seuraavia tehtäviä.

Menuhintaa on saatu laskettua aiemmasta 56€:sta→48€:n ja lisäksi vuosijuhlalippujen

hintaa nostettiin 5€, joten tällä hetkellä vuosijuhlat ovat tekemässä tappiota vain

1800€ (ennen näitä muutoksia tappio oli noin 5000€). Talousarviossa vuosijuhliin on

varattu 3000€.

Lippujen hinnat vuosijulille ovat:

pelkkä vuosijuhlalippu jäsenelle 95€ ja ei-jäsenelle/ avecille 105€.

Vuosijuhla + sillislippu jäsenelle maksaa yhteensä 105€.

Molemmat lipputyypit sisältävät lipun myös jatkotapahtumaan.



Erillisiä sillislippuja tulee myyntiin myöhemmin, mikäli niitä jää vuosijuhla- sekä

sillislipunmyynnin jälkeen. Silliksen osallistujamäärä on maksimissaan 250 henkilöä.

Hinta yksittäin ostetulle sillislipulle tulee olemaan 12€ jäseneltä, 15€ avecilta/

ei-jäseneltä.

Vuosijuhlakutsut on lähetetty ainejärjestöille, laitokselle ja alumneille. Heidän

ilmoittautuminen päättyy 3.9. Laitetaan vielä muistutusviestiä ilmoittautumisesta, sillä

tällä hetkellä vain 14 on ilmoittautunut.

Lipunmyynti alkaa 5.9.Vuosijuhliin liittyen tehdään ‘’vujuhypeä’’, joka lähtee

käyntiin 2.9. Instagramissa Pedagon pääkäyttäjälle.

Keskusteltiin vuosijuhliin tulevista pöytäkolmioista. Sonja Holm lupasi ottaa vastuun

tästä.

Sponsoreita on suuresta yrityksestä huolimatta ollut vaikeaa saada. Ajatuksena olisi

kokeilla ‘’osta ope päiväksi’’, konseptia sekä jonkinlaisia herkkumyyjäisiä tai

kirpputoripöytää, jolla voisi kerätä rahaa vuosijuhlia varten.

Keskusteltiin vuosijuhlien jatkotapahtumasta. Aluksi oli ajatus, että esiintyjä tulisi

sillikselle, mutta budjetin vuoksi esiintyjä otetaan jatkoille. Freetimen kanssa jatkot

eivät onnistuneet, koska sinne oli jo hankittu bändi kyseiselle illalle ja lisäksi

Freetime olisi halunnut osan lipputuloista. Jatkot pidetään Heidi’s:sä teemalla

‘’Pedagon poikkitieteelliset synttärit’’. Paikalle on tulossa myös esiintyjä.

Lotta Seppänen mainitsi, että täytyy kunnolla tuoda esiin tapahtuman

poikkitieteellisyys. Tätä tullaan mainostamaan. Erityisesti muut kasvisainejärjestöt

voisivat olla kiinnostuneita. Pukukoodina toimii pikkumusta tai vujuasu, ei haalareita.

7.3. Fuksitoimikunta

Fuksitoimikunta on aloittanut fuksiaisten suunnittelun yhdessä 2. vuosikurssin

kanssa. Teemana toimii lapsuuden lempi-lastenohjelma.Tällä hetkellä tapahtumaan on



tulossa kuusi rastia opiskelijoilta sekä yksi SOOLilta. Keskusteltiin varjorastista,

jonka ovat yleensä kolmannen vuosikurssin opiskelijat pitäneet. Varjorastille pitäisi

saada rastinvetäjät yhdenvertaisesti niin, että kaikilla halukkailla on mahdollisuus

osallistua. Hallituksesta ilmoittautui turvahenkilöiksi Lotta Seppänen, Sara

Kangassuo, Veera Hynninen ja Olivia Haataja. Juontajaa ei vielä ole.

Lotta muistutti, että tapahtumakuvaus tulee laittaa yhdenvertaisuusvastaaville tai

edunvalvojille tarkistettaviksi. Lisäksi täytyy muistaa myös laittaa mahdollisuus

osallistua alkoholittomaan ryhmään.

Budjetti fuksiaisiin on yhteensä 55€, joka koostuu Pedagon tuesta, pullorahoista sekä

aiemmista tapahtumista kertyneistä säästöistä.

Fuksitoimikunnalla on rasti 2.9. järjestettävässä Kasvisfuksien syysriehassa.

Uutta fuksitoimikuntaa on alettu mainostamaan, mutta infotaan vielä lisää niin

saadaan uusi fuksitoimikunta kasaan. Uuden fuksitoimikunnan valintatilaisuus on

18.9. ja siihen osallistuminen on merkitty fuksipassiin.

Tauko 18.10-18.15

8. Tutor

8.1. Fuksipiknik su 25.8. klo 18 @Kirkkopuisto

Osallistujia oli paikalla hyvin ja palautetta tuli 18 kpl. Palaute oli pääosin positiivista.

Ainoina negatiivisina mainintoina oli sade, jolle ei järjestäjät voineet vaikuttaa sekä se

ettei väenpaljouden takia ehtinyt kaikille puhumaan. Palautteenantaja kuitenkin myös

itse tiedosti, että kaikkien kanssa ei ehdi ensimmäisellä kerralla jutella. Kiitosta tuli

alkoholittomuudesta ja siitä, että se oli selkeästi mainittu etukäteen. Leikeistä ja

vapaasta hengailusta tykättiin ja molempia oli palautteen mukaan sopivassa suhteessa.

Tutorit ja hallitus koettiin helposti lähestyttävinä ja ilmapiiri koettiin turvallisena ja



yhdenvertaisena. Kaksi fuksia on ilmoittanut myös kiinnostusta tapahtumien

järjestämiseen.

8.2. Fuksipong ma 26.8. klo 18 @Freetime

Osallistujia oli reilusti odotettua enemmän ja paikalla oli melkein sata fuksia.

Palautetta on tullut tähän mennessä 5 kpl. Palaute on lähinnä positiivista ja arvosanaa

5. Kuitenkin esiin nousi yksi maininnan arvoinen kehitysehdotus:

Tapahtumakuvauksessa olisi jo voinut mainita, että ei tarvitse juoda alkoholia aina

kun omaan kuppiin menee pallo, kuten oikeissa säännöissä tehdään. Otetaan tämä

huomioon jatkossa.

8.3. Kaupunkisuunnistus ti 27.8. klo 18 @Jyväskylä

Tapahtuma on käynnissä tänään 27.8. kokouksen aikana. Ilmoittautuneita oli 101, eli

lähes koko vuosikurssi.

8.4. Haalarisovitukset ke 28.8. @Kasvisto

Katsotaan kohdassa 17.2.

8.5. Fuksisitsit to 29.8. klo 18 @Tilia

Liput ovat loppuunmyyty, ja lisäksi uusia sitsikirjoja on mennyt 17. Mainostetaan

näitä vielä, niin menisi myös enemmän kaupaksi. Olivia Haataja menee myös

myymään kirjoja paikan päälle.

8.6. Kasvisfuksien syysrieha 2.9. @Kampus

Pedagolta on tulossa kolme rastia: tutoreiden hallituksen sekä fuksitoimikunnan rastit.

Hallituksen rastina toimii alias yliopistosanoilla.

Paikalle pääsevät hallituksesta ainakin Olivia Haataja, Maria Malinen, Eero

Kokkarinen ja Sonja Holm.



8.7. Fuksihulivili to 5.9. @Boombox

Järjestetään Boomboxilla, aiheena tutustumisleikkejä sekä vapaata hengailua

esimerkiksi lautapelien parissa. Jatkoina toimivat Poikkitieteelliset haalaribileet.

8.8. Fuksimökki la-su 7.-8.9. @Muuramen Tasankola

Tutorit ovat alkaneet suunnitella tapahtumaa, mutta täysin valmis konsepti ei vielä

ole. Tulossa ainakin rastikiertelyä.

Kohteeseen pääsee paikallisliikenteen busseilla, ja tästä infotaan

tapahtumakuvauksessa.

9. Viestintä

Katsottiin syyskuussa järjestyvät tapahtumat ajan tasalle, jotta ne voi merkitä

syyskuun save the dateen .

10. Kerhot ja oheistoiminta

10.1. Liikuntavuoro

Saku Virtanen sai ainoana vuoron kasvisten liikuntavuoroille. Vuoro on maanantaisin

Vivecalla klo 17-18. Aiemmin on suunniteltu liikuntavuorojen siirtoa U2:lle, mutta

vuorot olisivat olleet myöhään illalla, joten Viveca on parempi. Toivetta oli myös

kahden tunnin vuorosta, mutta maanantai on suosittu päivä ja ajat oli varattuja, joten

tämä ei toteutunut. Saku laittaa fukseille erikseen mainostusta liikuntavuoroista

fuksien Telegram-ryhmään.

10.2. Kirjakerho



Syksyn ensimmäinen tapaaminen on 9.9. Tarkoituksena on tutustua toisiin ja

päätetään myös ensimmäinen kirja. Lisäksi arvotaan kesän kirjabingoon osallistujien

kesken palkinto.

10.3. Käsityökerho

Seuraava käsityökerho pidetään 16.9. Alkulähteellä. Kirjakerhon vetäjät Marianna

Palola ja Sini Parkkinen tekevät tästä mainostuksen ja esittelyn Instagramiin.

11. Edunvalvonta

Kurssista KPTS 1000 on tullut epäselvyyttä: mikäli valmistuu tämän lukuvuoden

aikana, kurssin voisi korvata Ilmiöopinnot 3- kurssilla. Kuitenkin jos opinnot vielä

jatkuvat ja on käynyt jo ilmiö 3- kurssin, täytyisi käydä myös kurssi KPTS1000.

Asiaa selvitellään.

Edunvalvojat ottavat koppia Pedagon ja OKL:n ystäväkirjasta, jota julkaistaan

molempien instagram-kanavalla. Tarkoituksena on esitellä niin Pedagon kuin

laitoksenkin väkeä opiskelijoille.

Aapo Nikula pohti, ovatko fuksit saaneet käsitystä siitä, mitä edunvalvonta on. Tämä

konkretisoituu varmasti syksyn aikana.

12. Yhdenvertaisuus

Yhdenvertaisuusvastaavat muistuttivat, että kaikkien tapahtumien ohjelmarungot

täytyy mennä edunvalvojien tai yhdenvertaisuusvastaavien tarkastukseen kun

tapahtuma on valmis. Etenkin fuksiaiset, kostajaiset, fuksimökki ja muut ‘’rajut’’

tapahtumat tulee tarkistaa.

Yhdenvertaisuusvastaavat laittavat viestiä yhdenvertaisuuteen liittyen fuksien

telegram-ryhmään.



13. Työelämä- & alumnitoiminta

13.1. Alumnirekisteri

Alumnirekisteri on luotu, ja sinne on liittynyt porukkaa. Tätä täytyy

markkinoida valmistuville.

13.2 Tiedekunnan työelämäpäivä

Työelämäpäivä on tapahtumassa pe 20.9. klo 12-16. Keskusteltiin, että ajankohta on

hieman huono kun on juuri viikonloppu alkamassa. Tilaisuuteen on tulossa puhujia ja

panelisteja. Tavoitteena on, että saataisiin työelämää lähemmäksi opiskelijoita.

Laitetaan mainostusta tapahtumasta kun saadaan siihen materiaalit.

14. SOOL

Järjestökurssi on tulossa 5.-6.10. Halukkaita lähtijöitä ovat Maria Malinen, Olivia

Haataja, Sonja Holm, Eero Kokkarinen ja Veera Hynninen. Päätetään lähtijät

seuraavaan kokoukseen mennessä. Ajatuksena on, että lähtijät olisivat sellaisia, jotka

jatkavat hallituksessa vielä seuraavallekin kaudelle.

15. Kansainvälisyys

Sara Kangassuo ja Lotta Seppänen lähtevät järjestämään kansainvälistä luontoretkeä

2.10. Lotta ehdottaa Haukanniemen luontopolkua kansainvälisen luontoretken

paikaksi.

Sara ei ole saanut vaihto-opiskelijoiden yhteystietoja, mutta on välittänyt

kansainvälisyystutoreiden kautta viestiä vaihtareille.

Sara kysyy myös englanninkielisen kide.appin linkeistä, ovatko ne vanhoja. Käydään

nämä läpi.

16. Kestävä kehitys



Lotta Seppänen muistuttaa, että tapahtumakuvauksiin tulee kirjata oman mukin

ottamisesta, mikäli tapahtumassa juodaan.

Lotalta täytyy kysyä sillikseen ja muihin tapahtumiin hankittavista tavaroista, jotta

nämä ovat kestävän kehityksen ohjelman mukaisia.

Atte Urama pyytää viemään tutoreille infoa pullojen palautuksesta tapahtumien

jälkeen. Täytyy sopia etukäteen kuka vie, niin voi lähteä ajoissa paikalta.

Sonja Holm lupasi palauttaa pullot sitsien jälkeen, sillä ei tule itse sitsaamaan.

Fuksitapahtumien pullorahat käytetään tutorien virkistäytymiseen.

17. Yhteistyö

17.1. Yhteistyösopimukset

Syksyn aikana on tulossa kolme uutta yhteistyötä: R-kioski, Vanha pappila sekä

Tuukka Tauru. Käytiin sopimukset läpi kokouksessa ja palataan niihin viimeistelyjen

jälkeen vielä iltakoulussa. Yhteistyösopimuksia on muokattu niin, että

salassapito-henkilöihin kuuluu hallitus, tutorit ja toimarit eli yhdistyksen toimijat.

Tämä tarkoittaa sitä, että jäsenille ei jaeta muita tietoja kuin edut, mitä yhteistyö

koskee.

Keskusteltiin myös siitä, voisiko sopimuksia tehdä useammaksi vuodeksi kerrallaan.

Tämä helpottaisi uusien yhteistöiden sopimista kun ei tarvitse keskittyä vanhojen

sopimusten uusimiseen. Ohjesäännöksi voisi kirjata, että lähtökohtaisesti

yritysyhteistyösopimukset solmitaan useaksi vuodeksi kerrallaan.

17.2. Haalaritilaus

28.8. klo 12-14 alkaa haalarisovitukset Kasvistolla. Olivia Haataja ja Atte Urama ovat

paikalla. Maistereille järjestetään sovitus 3.9. klo 14. Atte menee paikalle.

Haalaritilaus on auki 2.-6.9. Kide.appin palvelumaksu muuttuu 1.9. ja sen vuoksi

tilausta ei laiteta auki vielä elokuun aikana.



Haalareita tilataan arviolta noin 100 kappaletta. Haalareiden hinta on 30€ sekä

kide.appin palvelumaksu. Hintaan sisältyy myös fuksien haalarimerkki. Tällä hetkellä

näyttää, että haalaritilaus menee noin 300€ miinukselle. Haalareissa sponsoreina ovat

Keskimaa, SOOL/OAJ, Semma, R-kioski Matkakeskus Jyväskylä, MatkaRhea,

Heidi’s bier bar sekä Tuukka Tauru.

Fuksipiknikillä nousi esiin kiinnostus saada vyö Pedagon logolla varustettuna. Saaga

Rissanen on selvittänyt mahdollista vyötilausta. Vyön voisi tilata haalaritilauksen

yhteydessä samasta paikasta. Tilataan ensin sata vyötä ja tarvittaessa lisää, jos vyö

menee hyvin kaupaksi. Saku Virtanen ehdotti, että jatkossa voisi tehdä myös

ennakkotilauksen, jonka perusteella tehdään tilaus niin ei varmasti tule hävikkiä.

Saaga soittaa ja kysyy lisätietoja vyön tilaamisesta ja pohditaan sitten vyön ulkoasua.

Siirryttiin tämän kohdan jälkeen käsittelemään kohta 19.3. Selkee, sillä Veera

Hynnisen täytyi poistua. Palattiin sen jälkeen kohtaan 17.3. Vaatetilaus.

17.3. Vaatetilaus

Pohdittiin, tilataanko vaatteet Kloffalta vai jostain muualta. Saku Virtanen pohti,

voisiko saada tilauksen niin, että Pedagolle tulisi myös tuottoa tilauksesta. Tällä

hetkellä ostot tehdään suoraan Kloffan nettisivuilta. Mennään nyt vielä Kloffalla ja

Saaga kysyy, saisiko jotain tuottoa myös meille. Voisi esimerkiksi mainostaa Kloffaa

enemmän tätä vastaan. Lotta Seppänen nosti esiin, että hinta ei saa nousta.

18. Menneet tapahtumat

18.1. Potkiaiset

13 henkilöä oli paikalla. Eero Kokkarinen järjesti tapahtuman ja oli kerännyt

valokuvia osallistujilta etukäteen sekä laatinut niistä kollaasin. Tämän avulla

muisteltiin menneitä opiskeluvuosia. Tapahtuma sai positiivista palautetta. Sauna olisi



ollut palautteen mukaan hyvä lisä. Laitetaan tapahtuma toimintasuunnitelmaan ja

otetaan perinteeksi. Jatkossa täytyy mainostaa aiemmin ja enemmän, niin tavoittaa

kaikki valmistuvat hyvissä ajoin.

19. Tulevat pöhinät

19.1. Kasvisten avajaiset ma 2.9. @Escape

Emile ry järjestää tämän ja materiaalit on saatu tapahtuman mainostukseen heiltä.

Lipunmyynti alkaa ke 28.8. klo 15. Tapahtuma järjestetään Escapessa Freetimen

sijaan, koska Freetime ei ole Emilen yhteistyökumppani.

19.2. Hengailuilta ti 10.9.

Bingoa ja nyyttärit luvassa Alkulähteellä. Tapahtuma on postattu tänään (27.8.).

Mainostetaan vielä hengailuapproja, jotka on tarkoitus ottaa jälleen käyttöön.

19.3. Selkee (sober curious) ke 11.9. @Proud Mary

Tapahtuma alkaa etkoilla klo 19, jonka jälkeen bileet klo 20.30. Haalarimerkkejä on

tarjolla 50 ensimmäiselle. Muita kuluja ei ole kuin haalarimerkit (100,38€

toimituskuluineen). Olivia Haataja tulee turvahenkilöksi ja Marianna Palola

auttamaan lipuntarkastuksessa.

Veera Hynninen poistui 19.39

Palattiin kohtaan 17.3.

19.4. Vanhusten beerbong turnaus fuksiaisten aikaan 19.9.

Keskusteltiin, onko hyvä järjestää tapahtumaa pelkästään ‘’vanhuksille’’. Vanhemmat

opiskelijat eivät löydä fuksiaisiin eivätkä fuksit välttämättä halua rasteille yleisöä.

Järjestetään tapahtuma fuksiaisten yhteyteen ja pidetään yhteiset jatkot, jolloin kaikki

vuosikurssit kohtaavat.



Sonja Holm on menossa sopimaan yhteistyöasioita Freetimen ja Revolutionin kanssa,

ja kysyy voisiko tapahtuman järjestää Freetimessa. Sonja ehdottaa myös

nimenmuutosta tapahtumalle: Konkareiden Beerpong.

19.5. PJR24

Tästä pyydettiin alustavaa ilmoittautumista. Varkaat ry on ilmoitettuna järjestämään

Jyväskylästä bussikyydin, mikäli siihen annetaan järjestäjien puolesta mahdollisuus.

Olivia Haataja ja Atte Urama ottavat tämän hoidettavakseen.

20. Talous

Jäsenten määrä:

Jäsenyys 2023-2024: 372

Jäsenyys 2024-2025: 124

Alumnijäseniä 2023-2024: 3

Alumnijäseniä 2024-2025: 1

Sääntömuutos alumnijäsenyyden poistumisesta tuli voimaan vasta elokuussa, joten

yksi henkilö oli ehtinyt ostaa jäsenyyden ennen sen poistumista. Pohdittiin, että

hänelle voisi ehdottaa alumnirekisteriin siirtymisestä.

Tilin saldo: 11 592,08€

Viime kokouksen jälkeen tilitapahtumat koostuneet kulukorvauksista,

kilometrikorvauksista, tilavuokrista, kide.app-tilityksistä, teoston lupamaksusta,

liittokokouksen majoituskustannuksista, haalarimerkkitilauksesta,

hallituspaitatilauksesta sekä haalarisponsoroinneista.

Ehdotetaan maksettavaksi kulukorvauksia yhteensä 447,41€



Saaga Rissanen käy päivittämässä budjettitaulukot, sillä kide.appin veloittamien

provisioiden hinnat olivat olleet väärät. Saaga käy tekemässä nämä myös tutoreiden,

vuosijuhlien sekä fuksitoimikunnan tapahtumien osalta. Jatkossa täytyy muistaa

kopioida uusi budjettitaulukko, jossa tiedot ovat päivitetty.

20.1. Tapahtumapatentti Herkkuapprot

Sonja Holm on selvittänyt patenttia herkkuapproihin. Patentti hankittaisiin Jyväskylän

herkkuapproille ja tämä maksaisi 240e. Patentoinnin jälkeen kukaan muu ei voisi

käyttää Jyväskylän herkkuapprot nimikettä. Suurimpana tulonlähteenä tämä olisi

tärkeää Pedagolle. Äänestettiin patenttihakemuksesta ja se sai kannatuksen täysin

äänin. Sonja laittaa asiaa eteenpäin.

21. META

JYYPOS

Kyselyä on tullut uudesta poikkitieteellisestä sitsilaulukirjasta, että halutaanko nimi

kirjaan. Päätettiin, että ei osallistuta tähän, sillä Kasviksille on juuri tullut uusi

laulukirja.

OPINNOISTA PUHUMINEN FUKSEILLE

Atte Urama muistutti, että pyritään käyttämään positiivista kieltä fukseille opintoihin

liittyen. Tutorit ovat kiinnittäneet tähän myös huomiota ja saaneet koulutusta aiheesta.

Saa kertoa rehellisesti kokemuksia, mutta ei kauhukuvia. Kotiryhmiin ja muihin

ainejärjestöihin liittyen pidetään myös asiallinen kieli.

KULTTUURIVASTAAVAN PESTI

Eero Kokkarinen hoitaa jatkossa kulttuurivastaavan pestiä. Ensimmäisenä

tapahtumanaan järjestää Taidetta ja viiniä (26.9.)



KÄMPPÄAPPROT

Hallituksen kämppäapprot la 23.11. Kartoitettiin alustavasti, onnistuisiko tämä

päivämäärä.

TAPAHTUMAFIILISTELY INSTAGRAMISSA

Kide.appiin pitää laittaa ilmoitus, jos tapahtumassa kuvataan materiaalia sosiaaliseen

mediaan ja info, että jos ei halua kuvattavan, voi ottaa yhteyttä turvahenkilöön tai

tapahtuman järjestäjiin. Tapahtumafiilistelyä laitetaan vain pääkäyttäjälle, jotta

tapahtumatili ei tukkeudu.

22. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 17.9. klo 16.15. Paikka tarkentuu myöhemmin.

Atte Urama päätti kokouksen ajassa 20.16.

Jyväskylässä 27.8.2024.

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


